



To: EGX

Disclosure Department

Greetings,

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Arabian Cement Company (S.A.E.) has issued Resolution No. (6/2025) dated 21/07/2025 regarding the purchase of treasury shares as follows:

- Approval of the purchase of treasury shares not exceeding 15,149,588 shares, representing no more than 4% of the company's total issued share capital, through the open market, in accordance with Article (51) of the Listing and Delisting Rules of the Egyptian Exchange.
- Delegation of Mr. Sergio Alcantarilla Rodríguez – Managing Director – to take all necessary actions to execute the treasury shares purchase, represent the company before the Egyptian Exchange, the Financial Regulatory Authority, Misr for Central Clearing, Depository and Registry (MCDR), and brokerage firms, and to sign any documents or declarations in this regard, as well as to determine the execution period of the purchase process.

Kind regards,

Issued on 22/07/2025

Managing Director

Sergio Alcantarilla

السادة / البورصة المصرية

إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد،

نتشرف بالإفادة بأن مجلس إدارة الشركة العربية للأسمنت (ش.م.م) أصدر قرار بتاريخ 2025/7/21 رقم (2025/6) بشأن شراء أسهم خزينة للشركة وذلك على النحو التالي :

أ. الموافقة على شراء أسهم خزينة لا تتجاوز عدد 15,149,588 سهم أي بنسبة لا تتجاوز (4%) من إجمالي أسهم رأس مال الشركة وذلك من خلال السوق المفتوح وفقاً لنص المادة (51) من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية.

ب. تفويض السيد/ سيرخيو ألكانتاريا رودريجيث – عضو مجلس الإدارة المنتدب باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة بشأن تنفيذ عملية شراء أسهم الخزينة وتمثيل الشركة أمام البورصة المصرية والهيئة العامة للرقابة المالية وشركة مصر للمقاصة والإيداع والقيود المركزي وشركات الوساطة والتوقيع على أي مستندات أو إقرارات في هذا الشأن وتحديد فترة تنفيذ عملية شراء الأسهم .

وتفضلوا بقبول وافر التحية والإحترام،

تحريراً في 2025/7/22

عضو مجلس الإدارة المنتدب

سيرخيو الكانتاريا

